
Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Horňa, 

konaného dňa 18.11.2015    
 

Prítomní:  Ing. Slavomír Pšak, starosta obce 

                  Poslanci: Marek Buber, Anna Hvižďáková, Ján Krištof, Bc. Ján Šalapka, Martin Ďačko                      

 
Ďalší prítomní: Jana Rybnická, zamestnankyňa obce 

 
K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 
Rokovanie OZ  otvoril Ing. Slavomír Pšak, starosta obce.  Privítal všetkých prítomných. 
Starosta konštatoval, že  počet prítomných poslancov je 5 a OZ je uznášania schopné. 
 
K bodu 2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 
Starosta obce určil za overovateľov zápisnice: Ján Krištof a Bc. Ján Šalapka, Marek Buber a za 
zapisovateľa: Jana Rybnická 

 
Hlasovanie:    
Za: Buber, Hvižďáková, Krištof, Šalapka, Ďačko 
Proti:   - 

Zdržal sa: -   

 
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Horňa 
schvaľuje 
program rokovania s navrhnutými zmenami a doplnkami.    
 
SCHVÁLENÝ PROGRAM ROKOVANIA: 

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 
3. Kontrola plnenia uznesenia. 
4. Schválenie programu zasadnutia. 
5. Návrh VZN na rok 2016 
6. Návrh rozpočtu na roky 2016-2018 
7. Vnútorný predpis o cestovných náhradách 
8. Inventarizačná komisia - schválenie 
9. Rôzne 
10. Diskusia 
11. Záver 

 
Hlasovanie:    
Za: Buber, Hvižďáková, Krištof, Šalapka, Ďačko 
Proti:   - 
Zdržal sa: -   
 
 
K bodu 3. Kontrola plnenia uznesenia 
Predložil starosta obce, ktorý konštatoval, že všetky uznesenia z predchádzajúceho zastupiteľstva 
boli splnené. 



 
Uznesenie č. 43/2015 

 
Obecné  zastupiteľstvo obce Horňa v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v z. n. p. 
 
berie na vedomie 
informáciu o plnení uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 
 
Hlasovanie:    
Za: Buber, Hvižďáková, Krištof, Šalapka, Ďačko 
Proti:   - 
Zdržal sa:      - 
 
K bodu 5. Návrh VZN na rok 2016 

Starosta predložil OZ návrh všeobecne záväzných nariadení o dani z nehnuteľností č. 01/2016, o 
miestnych poplatkoch č. 02/2016 a VZN č. 03/2016 o podmienkach chovu a držania psa a dani za 
psa. Obecné zastupiteľstvo tieto návrhy podrobne prerokovalo. 

Hlasovanie:    
Za: Buber, Hvižďáková, Krištof, Šalapka, Ďačko 
Proti:   - 
Zdržal sa: -   
 

Uznesenie č. 44/2015 
 

Obecné  zastupiteľstvo obce Horňa 
 
berie na vedomie 
návrh VZN na rok 2016 
 
Hlasovanie:    
Za: Buber, Hvižďáková, Krištof, Šalapka, Ďačko 
Proti:   - 
Zdržal sa: -   

 
 
K bodu 6. Návrh rozpočtu na roky 2016-2018 
Starosta obce predložil na rokovanie obecného zastupiteľstva návrh rozpočtu na roky 2016, 2017 a 
2018. Rozpočet je zostavený ako vyrovnaný. Obecné zastupiteľstvo sa podrobne oboznámilo s 
týmto návrhom. 
 
 
Za: Buber, Hvižďáková, Krištof, Šalapka, Ďačko 
Proti:   - 
Zdržal sa: -   

 
 
 
 
 
 
 



Uznesenie č.45/2015 
 

Obecné zastupiteľstvo 
 
Berie na vedomie 
Návrh rozpočtu na roky 2016-2018 
 
Hlasovanie:    
Za: Buber, Hvižďáková, Krištof, Šalapka, Ďačko 
Proti:   - 
Zdržal sa: -   

 

 

K bodu 7. Vnútorný predpis o cestovných náhradách 
Starosta obce informoval poslancov o vypracovanom vnútornom predpise o cestovných náhradách. 
Vnútorný predpis je vypracovaný v súlade so zákonom č. 283/2002 Z.z. o cestovných náhradách. 
Poslanci tento metodický pokyn jednohlasne schválili. 
 
 

Uznesenie č. 46/2015 
 

Obecné  zastupiteľstvo obce Horňa 
schvaľuje 
vnútorný predpis o cestovných náhradách 
 
 
Hlasovanie:    
Za: Buber, Hvižďáková, Krištof, Šalapka, Ďačko 
Proti:   - 
Zdržal sa: -   
 

 
 
 
K bodu 8. Inventarizačná komisia - schválenie 
Na zasadnutie OZ starosta obce predložil návrh na menovanie inventarizačnej komise pre vedenie 
inventúry za rok 2015. Do komisie navrhol poslancov: Anna Hvižďáková, Marek Buber a Ján 
Krištof. Obecné zastupiteľstvo tento návrh prejednalo a schválilo. 
 

Uznesenie č.47/2015 

Obecné zastupiteľstvo 
 
schvaľuje 
inventarizačnú komisiu 
 
Hlasovanie:    
Za: Buber, Hvižďáková, Krištof, Šalapka, Ďačko 
Proti:   - 
Zdržal sa: -   

 



 

 

K bodu 9. Rôzne 

 9.1. Zmluva s NATUR-PACK, a.s. 

 Starosta informoval poslancov o novom zákone o odpadoch a novom spôsobe separovania odpadu 
cez organizácie zodpovednosti výrobcov platného od 1.7.2016. Starosta oboznámil poslancov OZ, 
že obec uzatvorila zmluvu o budúcej zmluve s NATUR-PACK, a.s.. Predmetom zmluvy je uzatvoriť 
zmluvu o zabezpečení systému združeného nakladania s odpadmi z obalov. 

 

 

 

 

         Uznesenie č. 48/2015 

      Obecné zastupiteľstvo 

      berie na vedomie 

      zmluva s NATUR-PACK, a.s. 

 
Hlasovanie:    
Za: Buber, Hvižďáková, Krištof, Šalapka, Ďačko 
Proti:   - 
Zdržal sa: -   

 

 
K bodu 9.  
9.2 Národný projekt DCOM 
 
Starosta obce informoval poslancov, že obec vstúpila do národného projektu DCOM – Dátové 
centrum obci a miest. Hlavným cieľom projektu je sprístupniť a zlepšiť poskytovanie eSlužieb 
občanom na úrovní regionálnej a miestnej samosprávy. Zároveň je to realizácia zákona č. 305/2013 
Z. z. 2 o elektronickej podobe výkonu pôsobnosti orgánov verejnej moci a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov (zákon o eGovernmente). 

       

         Uznesenie č. 49/2015 

      Obecné zastupiteľstvo 

      berie na vedomie 

      Národný projekt DCOM 

 
Hlasovanie:    
Za: Buber, Hvižďáková, Krištof, Šalapka, Ďačko 
Proti:   - 
Zdržal sa: -   

 

 

 



K bodu 9.  
9.3 Informácia o vysporiadavaní pozemkov pod cintorínom 
Starosta informoval poslancov o vypracovanom geometrickom pláne na oddelenie a určenie 
vlastníckych práv a zameranie stavby. Tento geometrický plán je zapísaný do katastra 
nehnuteľností. Ďalej starosta obce oboznámil poslancov, že obec podala žiadosť na Slovenský 
pozemkový fond o odkúpenie podielov nezistených vlastnikov na nehnuteľnostiach pod obecným 
cintorínom.  
 

         Uznesenie č. 50/2015 

      Obecné zastupiteľstvo 

      berie na vedomie 

      informáciu o vysporiadavaní pozemkov pod cintorínom 

 
Hlasovanie:    
Za: Buber, Hvižďáková, Krištof, Šalapka, Ďačko 
Proti:   - 
Zdržal sa: -   

 

 

K bodu 10. Diskusia 

Keďže v diskusii už nikto nevystúpil, starosta obce hneď diskusiu aj ukončil.  
 
 
K bodu  11. Záver 
Starosta poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie OZ.  

 
Zapísala:  Jana Rybnická                                                                                                    

                      
           ...................................... 

                   starosta obce  
                                   

Overovatelia: 
Ján Krištof                         ........................................ 

Bc. Ján Šalapka                      ........................................ 
 


